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§ 3 
Konstgräs i den så kallade kaninburen i Asöparken 

Svar på medborgarförslag   
 

Jäv 

Gustaf Johansson (M) anmäler jäv och deltog inte i genomgång och beslut i 

ärendet. 

 

Stadsdelsnämndens beslut  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 

 

Ärendet 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag från en 

person inom idrottsföreningen Örby IS. Personen vill att det ska läggas 

konstgräs på en fotbollsplan Örby. Föreningen fyller 100 år 2021. 

 

Förvaltningen är positiv till detta och ska ha kontakt med idrottsförvaltningen 

inom Stockholms stad för att undersöka om det går att flytta gammalt konstgräs 

till fotbollsplanen i Örby. Att flytta konstgräs är ett bra sätt ur miljösynpunkt. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

10 februari 2021. 

Dnr EÅV 2020/509. 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 
Tobias Karlsson (SD) lämnade ett särskilt uttalande: 

 

Sverigedemokraterna är, precis som förvaltningen, positiv till 

medborgarförslaget. Vi anser att projektet mellan Solna Stad och Stockholms 

Fotbollsförbund för att testa miljövänliga konstgräsmaterial till fotbollsplaner 

är intressant. På en av deras fotbollsplaner testas alternativa material till 

granulat. Materialen består till exempel av kork, olivkärnor, sockerrör och 

kokos. Vi anser att det är en poäng om vår stadsdel anlägger en av de första 

miljövänliga fotbollsplanerna med miljövänligt material. Därför uppmanar vi 

stadsdelsförvaltningen att i sina kontakter med idrottsförvaltningen verka för att 

så blir fallet. 

 

  


